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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 18/03/2020  

Των: Κυριάκου Βελόπουλου. Πρόεδρο Κόμματος, βουλευτή Λάρισας

        Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ: «Απολύμανση Διευθύνσεων Α/θμιας και Β/θμιας Εκπαίδευσης»

Κυρία Υπουργέ, 

Παρά το γεγονός ότι  ένα από τα πιο βασικά μέτρα περιορισμού του κορωνοϊού αποτελεί  η

απολύμανση όλων των χώρων εργασίας και η χρήση γαντιών και αντισηπτικών σε κάθε επαφή

με  πολίτες,  ο  πανελλήνιος  σύλλογος  των  εργαζομένων  σε  Διευθύνσεις  Πρωτοβάθμιας  και

Δευτεροβάθμιας  Εκπαίδευσης  διαμαρτύρεται,  καθώς,  μέχρι  και  σήμερα,  στους  ανωτέρω

χώρους,  δεν  έχει  γίνει  τίποτα  από  τα  παραπάνω.  Μιλάμε  για  τις  υπηρεσίες,  που  όλο  το

προηγούμενο χρονικό διάστημα, δέχθηκαν στους χώρους τους, λόγω των προκηρύξεων του

ΑΣΕΠ για μόνιμο διορισμό εκπαιδευτικών, περισσότερους από 200.000 υποψήφιους, καθώς και

όλους τους διορισθέντες εκπαιδευτικούς που προσήλθαν, όπως προέβλεπε η όλη διαδικασία. 

Με δεδομένα όλα τα ανωτέρω

Ερωτάται η κα Υπουργός:

1.  Γιατί  δεν  έχετε  απολυμάνει  ήδη όλες  τις  Διευθύνσεις  Α/θμιας  και  Β/θμιας  Εκπ/σης  της

επικράτειας;

2.  Πότε θα εφοδιάσετε  το προσωπικό στις  εν λόγω υπηρεσίες με όλα τα απαραίτητα μέσα

απολύμανσης και προστασίας;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Κωνσταντίνος Χήτας
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